
 
 

 

 

 

 01/2024/  29الاسكندرية فى   
 

 السادة / البورصة المصرية  
 

 قطاع الافصاح  
 

 تحية طيبة و بعد ،،،
 

   شركة" شركة التابعة لها  الأن تفصح عن أن    –  ماريدايف  – تود شركة الخدمات الملاحية و البترولية  
المنعقد  مجلس الادارة  قرار  لطبقا  تأسيسها  جارى  و التى  (  ليبيا)  " لخدمات النفط و الغاز المشتركة   الميز 

  إجمالية   بقيمة أعوام    3لمدة  لها  عقد    تم اسناد ٪   قد  49بنسبة  لها  و المملوكة    2023يونيو    21بتاريخ  
بدولة ليبيا و يشتمل العقد على اعمال دعم الاستكشاف    والغاز  للنفط  مليته يورو لصالح شركة  مليون    29.72

 . بدولة ليبيا بحقل بورى و بحر السلام  و الانتاج البترول  
 

 
. و يعتبر هذا العقد  2024من المقرر البدء فى تنفيذ العقد المذكور فى خلال الربع الاول من العام الجارى  

كشهادة ثقة و جدارة لما تتمتع به الشركة من سجل حافل بالانجازات لخدمة مختلف العملاء و تلبية مطالبهم  
 البترولية   المتنوعة فى تنفيذ المشروعات الكبرى لقطاع الخدمات الملاحية و

 
 
 

 ،،،  وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير 
 

  محمد أبو النصر          
  

 مدير علاقات المستثمرين و مسئول الاتصال  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Translated from Arabic  

Alexandria,   29 /01/2024 
 
To:- EGX 
Disclosure Department  
Dear Sirs  

 
Maridive & Oil Service S.A.E., (49% owner of Al-Mayez Oil and Gas 
Services Co., Libya, under establishment in accordance with the Board of 
Directors decisions held on June 21st, 2023) announces the award of a 3-
years contract valued at €  29.72 million with Mellitah Oil and Gas 
Company in Libya. The contract supports exploration and production 
activities for Mellitah in the Bouri and Bahr El Sallam Fields in Libya. 
Project execution commences in the first quarter of 2024 . 
 
This contract signifies a strong vote of confidence in Maridive's proven 
track record of successfully delivering major projects for diverse clients 
within the offshore petroleum services sector. 

Yours Faithfully, 
 
 
 
 
Mohamad Abou Al-Nasr 
Investor Relations Manager  
and Communications Officer 
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